
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 
A főváros budai oldalának fekvőbeteg-ellátása - figyelembe véve a mindösszesen 3 állami            
kórházat - a pesti oldalhoz viszonyítottan és a kapacitások oldaláról vizsgálva tényszerűen is             
elégtelen. A Szent János Kórház épületeinek gyógyítás szempontjából aggasztó állapota már           
önmagában is indokolttá és szükségessé teszi az ellátó kapacitás tervezett bővítését. 
 
A kormány által nyilvánosságra hozott, a XI. kerületben tervezett, összesen 250 milliárdos            
ráfordítást jegyző kórházépítési szándék tényszerűségében pozitív elfogadottságot, a        
helyszínt illetően viszont vitákat váltott ki. Magát a vitát, mely a szakpolitikusok részéről - és               
közöttük októberi polgármesterré választásom után részemről is - elhangzottakat a kormány           
tévesen úgy értelmezte, hogy az ellenzék nem fogadja el, nem kívánja a tervezett             
gyógyintézet felépítését. 
 
A XI. kerület, Újbuda Képviselő-testülete és a magam részéről is kiemelten fontosnak tartjuk             
- és ezt az előterjesztés szerinti határozatban kívánjuk megerősíteni -, hogy kerületünkben a             
korszerű fekvő- és járóbeteg-ellátás érdekében a tervezett beruházásra szükség van, azt nem            
ellenezzük, illetve a megvalósítását támogatjuk. 
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